
ایران امروزسه شنبه 10  آبان 1401  1 نوامبر 2022   شماره 61154

معاون زیربنایی شهرداری گرگان : 
آخرین وضعیت پیشرفت پروژه شهربازی مدرن

معاون زیربنایی، حمل و نقل و ترافیک شهرداری گرگان به تشریح جدیدترین 
وضعیت پیشرفت شهربازی مدرن این شهر پرداخت.

مهندس مقداد صادقیان در خصوص آخرین وضعیت شهربازی مدرن گرگان اظهار داشت: 
مراحل ساخت شــهربازی مدرن گرگان با پیشــرفت فیزیکی حدود 60 درصد در مساحت 
18 هکتار در حال انجام است.صادقیان افزود: شهربازی مدرن گرگان به عنوان یکی از مهمترین 
شهربازی های ایران دارای یک مجموعه تفریحی شامل شهربازی سرپوشیده 6 هزار متری، 
ســورتمه ریلی و ترن هوایی است.وی با اشــاره به احداث 40 باب مغازه در مجموعه تجاری 
شهربازی ادامه داد: در مجموعه رفاهی و گردشگری شهربازی نیز مکان هایی همچون هتل، 

اقامتگاه جنگلی و پارکینگی با ظرفیت 500 خودرو جانمایی شده است.
معاون زیربنایی، حمل و نقل و ترافیک شــهرداری گرگان عنوان کرد: فاز نخســت پروژه 
شهربازی مدرن در قالب سوله سرپوشیده یا مسقف با 85 درصد پیشرفت فیزیکی آماده واگذاری 
به سرمایه گذار بخش خصوصی اســت که با انجام این اقدامات، انشاءالله این پروژه تا خرداد 
ماه 1402 قابل بهره برداری برای شهروندان خواهد بود.صادقیان تصریح کرد: ایستگاه های 
بالادست و پایین دست فاز دوم شهربازی در قالب سورتمه در حال حاضر آماده و فونداسیون 
پایه های مسیر به صورت همزمان با سرعت در حال اجرا است و تا عید نوروز 1402 جهت بهره 
برداری همشهریان آماده خواهد شد.وی افزود: کانتینرهای تجهیزات سورتمه ریلی حداکثر تا دو 

ماه دیگر بعد از طی مراحل قانونی از گمرک بندرعباس ترخیص و وارد گرگان می شود.

توسط سمگا و گروه مالی گردشگری :
شهربازی زیگولند سیرجان  راه اندازی شد

 شهربازی مرکز خرید زیگورات سنتر سیرجان با مساحت 800 مترمربع و با 
سرمایه گذاری بیش از 50 میلیارد ریال مورد بهره برداری قرار گرفت.

به گزارش روابط عمومی گروه مالی گردشــگری، در شهربازی مرکز خرید زیگورات سنتر 
سیرجان بیش از 25 نوع دستگاه بازی جانمایی شده و تمام تجهیزات به استانداردهای روز دنیا 
مجهز شده است.برای راه اندازی این شهربازی، تمام مجوزهای لازم از جمله استاندارد، آتش 
نشانی، مجوز ارت و استحکام بنا دریافت و به منظور جلوگیری از هرگونه اتفاق احتمالی، نصب 

تجهیزات ایمنی محافظ جان در تابلو اصلی برق برای هر یک از دستگاه ها انجام شده است.
برای نصب تابلوهای برق، روشنایی، آماده سازی و همچنین تجهیز دستگاه های مربوطه این 
شهربازی حدود سه ماه زمان صرف شده و همکاری شهرداری سیرجان برای صدور مجوز آتش 
نشانی از جمله مهم ترین اقدامات بوده است.از جمله ویژگی های بازی این شهربازی در مقایسه 
با دیگر شــهربازی ها، می توان به کیفیت انجام نقاشی های محیطی اجرا شده توسط مجری 
بومی و مناسب بودن با حال و هوای کودکان، همجواری با فودکورت و همچنین به روز بودن 
دستگاه های بازی برای رده های سنی مختلف اشاره کرد.شهربازی زیگولند که در طبقه منفی 
دو مرکز خرید زیگورات سنتر سیرجان راه اندازی شده ، با وجود شروع نشدن تبلیغات در شهر 

سیرجان، مورد استقبال بسیار خوب مردم این شهر قرار گرفته است.

خط تولید فقر و ابعاد مبارزه با آن
ادامه از صفحه یک

مهم ترین اثر »سخت شدن« اقتصاد ایران، کوچک شدن آن است؛ چون اقتصاد برای رشد و 
بزرگ شدن نیاز دارد که سرمایه گذاری کند، نیروی انسانی جذب کند، شیوه های جدید تکنولوژی 
را بیازماید و به کار بگیرد. اینها در شرایطی که اقتصاد ایران سخت شده است، امکان ندارد. به 

همین دلیل است که رشد پایین در اقتصاد ایران بدیهی و قابل پیش بینی شده است.
در واقع شاهد نوعی ایستایی در اقتصاد ایران هستیم. همزمان تورم به همین دلایل گفته شده 
رو به افزایش است. سال های طولانی است که تورم بالا در اقتصاد ایران جا خوش کرده است. 
ایستایی اقتصادی توام با تورم بالا، بیماری مزمن اقتصاد ایران شده است. این بیماری اولین اثری 
که بر جای می گذارد فقر است. کاهش تولید و نداشتن رشد مستمر و در نتیجه کاهش حجم 
اشتغال یا افزایش محدود آن و همزمان افزایش تورم، آن هم نه برای بازه ای کوتاه مدت بلکه 
برای سال های متوالی، همانند خوره ای به جان سفره مردم افتاده است. افزایش سطح فقر نسبی 
و فقر مطلق نشان دهنده از نفس افتادن رشد اقتصادی و تحلیل رفتن سرمایه از یکسو و پایدار 
شدن تورم از سوی دیگر است. تا این شکاف درست نشود، اقتصاد ایران به جای اینکه کالا تولید 

کند، فقر تولید می کند.
آمار و تخمین ها نشان می دهد سطح فقر نسبی به حدود 18میلیون تومان برای یک خانوار 
معمولی و ســطح فقر مطلق به 12میلیون تومان در سال1401 افزایش یافته که نشانگر این 
واقعیت تلخ اســت که هر روز عده ای زیر خط فقر نسبی و عده ای زیر خط فقر مطلق پرتاب 
می شوند. وقتی اقتصاد سخت و انعطاف ناپذیر می شود فقر در آن لانه می کند. فقر با خودش 
فرهنگ فقر می آورد، با خودش سطح تحصیلات و آگاهی محدود و بسته ای می آورد، با خود 
آسیب های اجتماعی و اقتصادی زیادی می آورد. فقر وقتی ساختار پیدا می کند، شروع به تخریب 
بنیان های توسعه ای جامعه می کند که شاید اقتصاد برای خلق آنها دهه ها هزینه کرده باشد. فقر 
در روند حرکت جامعه اختلال ایجاد می کند. فقر خودش را بزرگ می کند. فقر، فقر می آفریند. 
اگر این روند ادامه یابد، سرمایه اجتماعی تهدید می شود. در این شرایط سطح سرمایه اجتماعی 
لازم برای رشد اقتصادی فراهم نمی شود.برای جلوگیری از فرآیند خود تخریبی، لازم است ابتدا 
ابعاد، عملکرد و گستردگی فقر توسط سیاستمداران و سیاستگذاران پذیرفته شود. بدون پذیرفتن 
ابعاد فقر، مسیر بهبود آن ایجاد نمی شود. با آمار و اعداد نباید بازی کرد. فقر یک پدیده است.  یک 
پدیده  فراگیر اجتماعی-اقتصادی-سیاسی و حتی اکولوژیک که تمام ابعاد جامعه را تحت تاثیر قرار 
می دهد. همراه با پذیرش فقر باید با پوشش آماری گسترده در این زمینه هوشمندسازی شود. در 
هوشمندسازی این پدیده، دولت می تواند با فقر مبارزه ای همه جانبه را آغاز کند. البته که مبارزه با 
فقر نیازمند آن است که سیاستگذار، تحولی اساسی در بینش خود نسبت به مسائل مختلف جامعه 
داشته باشد و باور کند که این وضعیت نتیجه سیاست های گذشته خودش بوده است. اگر کاری 
انجام نشود در آینده ای نه چندان دور همه درگیر فقر خواهند شد و تنها حاشیه ای باریک از مردم با 

استفاده از عدم تعادل های موجود در اقتصاد می توانند از تله فقر رها شوند و به ثروت خود بیفزایند.

اخبار کوتاه 

شهردار گرگان از اجرای طرح های 
ترافیکی جدید در این شهر خبر 

داد.
سید محمدرضا ســیدالنگی شنبه شب 
در برنامه تلویزیونی »حرف حســاب« در 
خصوص مشکلات ترافیکی شهر گرگان 
اظهار داشت: همه ساله درصدی از بودجه 
شــهرداری گرگان به مباحــث ترافیکی 
اختصاص می یابد و طی سال های گذشته 

اقدامات خوب و موثری در این رابطه انجام شده است.
سیدالنگی با اشاره به تدوین طرح جامع ترافیکی شهر گرگان افزود: 
باتوجه به اینکه تعداد خودروها در شهر گرگان متناسب با همه شهرهای 
بزرگ افزایش رو به افزونی داشــته، نیاز است در مطالعات طرح جامع 
ترافیکی بروزرسانی صورت بگیرد.وی در خصوص تعریض خیابان ها 
بیان کرد: شهرها دارای هویت هستند، بافت تاریخی برای ما یک ظرفیت 
است و نباید این هویت نادیده گرفته شود. ما می توانیم با رعایت فرهنگ 
ترافیکی مانند استفاده نکردن از خودروهای تک سرنشین و استفاده از 
خودروهای حمل و نقل عمومی بسیاری از موضوعات ترافیکی را حل 

و فصل کنیم.
شهردار گرگان در پاسخ به سوال شهروندی مبنی بر بازگشایی محور 

طرح آفتاب در خیابان ســرخواجه تصریح 
کرد: بخشــی از طرح آفتــاب در خیابان 
سرخواجه اجرایی شــده و بخش دیگری 
باقی مانده اســت و منتظریم پس از اتمام 
طرح، عملیات بازگشایی محور را آغاز کنیم.
سیدالنگی با بیان اینکه ناوگان حمل و نقل 
عمومی شهری در حال توسعه است، گفت: 
در سال های گذشته به علت افزایش تورم، 
شهرداری نتوانست ناوگان حمل و نقل را 
توسعه دهد اما امسال با کمک شورای شهر تعداد 60 دستگاه اتوبوس که 
معادل نیمی از ناوگان می شود را اضافه خواهیم کرد.وی در ادامه اظهار 
کرد: زوج و فرد کردن پلاک ها و یکطرفه کردن خیابان ها در تمام مراکز 
استان ها جزو طرح های اصلی و اصولی است که ما تاکنون در گرگان 

آن را اجرا نکرده ایم. 
باتوجه به حجم بالای خودروهای داخل شهر نیاز داریم در برخی ساعات 
طرح عبور خودروهای عمومی یا پــلاک های زوج و فرد و در نهایت 
یکطرفه کردن خیابان ها را اجرا کنیم.شهردار گرگان در پایان گفت: تمام 
موضوعات ترافیکی با پلیس راهور و شورای ترافیک استان و شهرستان 
مباحثه می شــود و پس از انجام کامل مطالعات کارشناسی به مرحله 

اجرا می رسد.

مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره شرکت ملی 
حفاری ایران گفت: هم افزایی بین کارشناسان  
اداره حسابرســی و  دیگر واحدهای  سازمانی 
در چارچوب قوانین و مقررات موجب توسعه و 

پویایی و چابک سازی شرکت می شود.
دکتر حمید رضا گلپایگانی در جلسه تودیع و معارفه مدیران 
سابق و جدید اداره حسابرسی و شعبه کیش شرکت که با 
حضور معاون مدیر عامل،  معاونین مدیر عامل در عملیات  
فنی و مهندسی، پروژه ها، مدیران و روسای ستادی، مشاور 

حسابرسی شرکت ملی نفت و مشاورین مدیر عامل برگزار شد،   افزود: نقش حسابرسی 
درسازمان کنترل منابع مالی ، جلوگیری از چالش های شرکت ، رعایت الزامات قانونی 
و جلوگیری از ضرر و زیان، شفاف سازی و ارائه راهکار به منظور بهینه سازی هزینه ها 
است. وی اظهار کرد: اداره حسابرسی یک واحد مستقل است که گزارش های خود را 
مستقیم به هیئت مدیره شرکت می دهد و باعث می شود مدیران ارشد با استناد به این 
اطلاعات در مورد برنامه های شرکت تصمیم گیری و تصمیم سازی نمایند. گلپایگانی 
گفت: کارشناسان اداره حسابرسی باید مورد اعتماد و نهایت امانتداری را داشته باشند و با 
نگاه اصلاحی و تیز بینی  و تدبیر  و ارائه راهکار در جهت رفع مشکلات و ارتقای شرکت 

تلاش کنند.
مدیرعامل شرکت ملی حفاری ایران حسابرسی  را بازوی توانمند برای مدیریت شرکت 
عنوان کرد و افزود: همکاری مدیران؛ روسا و مسئولان در کنار کارشناسان حسابرسی در 

تحقق به موقع  برنامه ها و اهداف کلان شرکت تاثیرگذار 
است. وی درباره بودجه شرکت نیز توضیح داد: باید به نحوی 
برنامه ریزی که بتوانیم  به موقع نســبت به جذب بودجه 
سرمایه ای شرکت اقدام  گردد و با تلاش مضاعف و کار 
جهادی روند رو به رشــد سازمان را به نحو مطلوب  دنبال 
نماییم و در این ارتباط از ظرفیت ها و توانمندی های شرکت 

و منابع داخلی نهایت بهره گیری را داشته باشیم. 
وی اظهار کرد: همه کارکنان در هر ســطحی در مقابل 
سازمان مســئولیت دارند و می بایست در راستای توسعه 
سازمان و تحقق برنامه های صنعت نفت  و ارتقای روز افزون سازمان همت و تلاش 

مضاعف  نمایند. 
مدیرعامل در ادامه با اشاره به اهمیت و نقش  شعبه کیش گفت: این شعبه یکی از مراکز 
پشتیبانی شرکت است که می تواند در هماهنگی های فعالیت های شرکت در دریا و 
میدان گازی جزیره کیش نقش مهمی عهده دار باشد. وی گفت:  این شعبه امکانات خوبی 
از نظر فضای اداری و انبارهای پشتیبانی  دارد و باید با مدیریت و برنامه ریزی  از امکانات 
بالقوه آن استفاده گردد.گلپایگانی در این جلسه ضمن معرفی آقایان اکبر آقاجری  به عنوان 
سرپرست اداره حسابرسی داخلی و حسن نفیسی فر به عنوان سرپرست مدیریت شعبه 
کیش از زحمات آقای  نفیسی فر در مسئولیت اداره حسابرسی داخلی و همچنین محمد 
فرزاد همتایان قدردانی به عمل آورد. در ادامه هریک از مسئولان و مدیران جدید و سابق 

این حوزه ها در باره برنامه های پیش رو و  فعالیت های انجام شده گزارشی ارائه دادند.

 اجرای طرح های ترافیکی جدید 
در شهرگرگان

شهردار گرگان اعلام کرد:

 هم افزایی بین حسابرسی و واحدهای سازمانی
 در چارچوب قوانین موجب پویایی شرکت می شود

مدیرعامل شرکت ملی حفاری ایران گفت :

اصفهان -بهمن راعی: رزمایش سراسری ارزیابی 
آماده به کار مولدهای برق اضطراری مراکز حیاتی، 
حساس و مهم پدافند  با هدف پدافند دانش بنیان، 
حفاظت از زیر ســاخت ها و تــداوم راهکارهای 
صنعت برق با حضور رئیس و معاونان ســازمان 
پدافند غیرعامل کشور و مدیرعامل توانیر در مرکز 

پایش صنعت برق توانیر برگزار شد.
دریازدهمین رزمایش سراسری ارزیابی  آماده به کار مولدهای 
برق اضطراری صنعت برق که ازطریق ویدئو کنفرانس با کلیه 
اســتان ها برگزار شــد آمادگی نیروهای شرکت های برق  و 
همچنین نهادهای حساس در موقع قطع برق و به کار گیری 
ژنراتورهای برق ادارات و مراکزحساس مورد آزمون قرار گرفت.

سرپرست  شــرکت توزیع برق اصفهان در حاشیه برگزاری 
این مانور سراســری از حضور 14مرکز حساس و مهم در این 
مانور ازشهر اصفهان خبر داد و گفت:دو سازمان  به دلیل خرابی 
ژانراتورهایشان وارد مدار نشد در این صورت 11 مرکز دیگر با 
قطع یک ساعته برق و با هماهنگی که از قبل صورت گرفته بود 
ژنراتورهای خود را وارد مدار کردند و عملیات به خوبی انجام شد .
علیرضا کشــانی با اشاره به اینکه تاکنون 514 مرکز مهم و 
حیاتی در شهر اصفهان شناسایی شــده اند افزود:از این تعداد 
4۳1 مرکز معادل 86 درصد ازاین مراکز دارای مولد برق و آماده 

به کارهستند و ۳6 درصد  دارای مولد معیوب ؛ 5 درصد معادل 
25  مرکزفاقد مولد و از 12مورد معادل 2 درصد موفق به انجام 

بازرسی نشدیم. 
درادامه این آیین سردار جلالی مدیر عامل پدافند غیر عامل با 
اشاره به اینکه از قابلیت های ارزشمند پدافند غیر عامل، مدیریت 
بحران است ، افزود:با کاهش مصرف می توان کمبود برق را 

مدیریت کرد.
وی با اشاره به اینکه امسال شرکت تولید برق مدیریت خوبی را 
در بخش برق اعمال کرد و مشترکین بخش خانگی رضایتمندی 
خوبی در این زمینه داشتند افزود:مدیریت امسال در بخش برق 

باید به عنوان الگویی برای سال های اینده قرار گیرد .
وی با انتقاد از ناهمطرازی مصرف انرژی در کشور در بخش اب 

، برق ،گاز گفت:باید الگوهای مصرف اصلاح شود .
ســردار جلالی با بیان اینکه در دولت قبل بخش تولید برق 
متوقف بود و مصرف نیز بالا بود افزود:امیدواریم در این دولت 
کمبود ۳5 هزار مگاوات برق برطرف شود که این میزان برق 

از طریق نیروگاه های خورشیدی و اتمی می تواند تولید شود.
وی گفت:فرسودگی شبکه های توزیع برق موضوعی است 
که باید به آن توجه جدی شود.بهینه سازی وابستگی های پیش 
تولید برق و صنایع برق یک موضوع پدافند غیر عامل است که 

باید به آن توجه شود .

مدیر عامل پدافند غیر عامل کشور گفت:با روش های متنوع 
دیگر باید سطح وابستگی های نیروگاه ها را به گاز کم کنیم تا 
با کمبود گاز در زمستان نیروگاه های برق از مدار خارج نشوند از 
سویی با سوخت های مایع شاهد آلودگی هوا و محیط زیست 

نباشیم.
وی افزود:تمامی مراکز حساس و مهم باید دارای مولد های 
برق اضطراری باشــند و ازاین مولد ها باید در دیگر مواقع نیز 

استفاده کرد .
وی در ادامه به بحث امنیت سایبری در ادارات برق پرداخت 
و گفت:خدمات شرکت برق به علت اینکه 24 ساعته در اختیار 
مردم اســت باید شرایط امنیت شبکه ها در آن به شدت مورد 
توجه قرار گیرد و تیم های امداد ســایبری باید در همه وقت 

اماده به کار باشند .
در ادامه مدیر روابط عمومی و امور بین الملل توانیر با اشاره به 
اینکه در این مانور 400دستگاه شرکت دارند افزود:14 شرکت 
زیــر مجموعه نفــت ؛141دســتگاه زیر مجموعــه وزارت 
کشور،5۷دســتگاه زیر مجموعه وزارت اقتصاد،۳۹دستگاه زیر 
مجموعه وزارت نیرو،2۳دستگاه استانی صدا وسیما،24دستگاه 
زیر مجموعه وزارت ارتباطات،65دستگاه زیر مجموعه وزارت 
بهداشت،25 دستگاه زیر مجموعه راه و شهرسازی و ۳ دستگاه  

قوه قضاییه هستند.

یازدهمین رزمایش سراسری؛

ارزیابی آماده به کار مولدهای برق اضطراری مراکز حیاتی

افزایش تولید و کاهش مصرف انرژی در کوره بلند های ذوب آهن اصفهان
اصفهان_راعی: با وجود همه کمبودها به ویژه زغال 
داخلی، بعضاً کک خارجی و سنگ آهن درشت دانه،در 
شش ماهه اول سال جاری رکورد تولید ۱۴۹۴۲۷0تن 
چدن مذاب با تلاش و کوشــش کادرهای مختلف 
سرپرستی،مهندسی،فورمن ها،تکنسین ها،کارگران 
و همچنین همکاری بخش های مختلف کارخانه به 
ثبت رسید و رکورد قبلی شش ماهه سال گذشته که 
به میزان ۱۳55۷۶8 تن بود، طی این شش ماهه 

شکسته شد. 
  شهرام گلی معاون تولید بخش کوره بلند ذوب آهن اصفهان در 
خصوص این رکورد و فعالیت های صورت گرفته جهت کاهش 
مصرف انرژی گفت: در شش ماهه اول سال جاری مجموع کک 
مصرف شــده در کوره بلند ۷۷2 هزار و هفتاد و دو تن بوده که 
در مجموع در ســه کوره بلند کارخانه به ازای هر یک تن چدن 
51۷ کیلو کک درشت دانه وریز دانه که از این مقدار 504 کیلو 
گرم به ازای یک تن چدن کک درشت دانه دانه و1۳کیلوگرم به 
ازای یک تن چدن کک ریز دانه مصرف شده است.  وی بیان 

کــرد : در بخش مواد آهن دار  ســه کوره بلند کارخانه نیز کل 
گندله مصرف شده 628 هزار و 64۹ تن،آگلومره یک میلیون و 
466 هزار و ۳22 تن، سنگ آهن درشت دانه ۳52 هزار و ۷88 تن 
و سنگ آهن منگنز دار نیز به میزان ۳8 هزار و ۹6۷ تن  سنگ 
کوارتزیت 606۹ تن وسنگ منگنز درشت دانه ۹251 تن برای 

تحقق تولید شش ماهه مصرف شده است.
 معاون تولید بخش کوره بلند ذوب آهن اصفهان اضافه کرد : 
در کارگاه جنبی سرباره برای تحقق این میزان از تولید نیز فعالیت 
خوبی وجود داشــت به گونه ای که میزان ســرباره تولید شده 
در6 ماه به564۳22 تن و ۳۷8 کیلو به ازای یک تن چدن رسید 
که کاهش 4.5 درصدی رانشان می دهد و در کارگاه چدن ریزی 
بخش کوره بلند 110 هزار و ششصد پانزده تن در این شش ماهه 

شمش چدن تولید شده است .
وی در پاسخ به این سوال که مصرف انرژی در سه کوره بلند 
نسبت به مدت مشابه سال قبل چگونه بوده است نیز گفت: امسال 
12.22 گیگاژول به ازای یک تن چدن مصرف انرژی داشتیم که 
نسبت به مدت مشابه سال گذشته کاهش 1.1۳ درصدی را نشان 

می دهد.  در ادامه محمدرضا شانه سرپرست کوره بلند شماره دو 
نیز در تشریح عملکرد این کوره طی شش ماه اول سال جاری 
عنوان کرد: 5۷5 هزار و 16 تن چدن تولید شده است به منظور 
کاهش هزینه ها، مصرف کک متالورژی نیز با استفاده بیشتر از 
کک )۳0-20( و پلت کاهش خوبی داشته و مصرف کک خشک 
به 482.2 کیلو گرم به ازای هر تن چدن رسیده است که دستاورد 

بزرگی به شمار می رود.
وی افزود: به منظور کاهش مصرف کک در شــش ماهه اول 

سال جاری،مصرف گاز طبیعی ۳4 متر مکعب به ازای یک تن 
چدن افزایش یافته است، استفاده از گندله که عیار بار آهن دار را 
افزایــش داده، بهره گیری از کک ریزه به میزان 1۷.4 کیلوگرم 
به ازای یک تن چدن، بهبود توزیع بار در کوره بلند و در نتیجه 
افزایش بهره شیمیایی گاز کوره به میزان  4.6 درصد نسبت به 
سال قبل افزایش داشت و  همچنین کک برگشتی 5.8 درصد 
کاهش داشته است که همه این دستاوردها ثمره تلاش،کوشش 
و خلاقیت کارکنان بخش کوره بلند و سایر قسمت های مختلف 

کارخانه است.  
سرپرست کوره بلند شماره دو تصریح کرد : در سال های قبل 
با اختلال فورم ســوزی مواجه بودیم که این موضوع در شش 
ماهه اول ســال جاری حدود 65 درصد  نسبت به سنوات قبل 

کاهش یافته است.  
محمدرضا شــانه اظهار داشت: بحمداله از عملکرد کوره بلند 
شماره دو طی شش ماهه اول سال جاری راضی هستم اما هنوز 
جای کار بسیار زیادی وجود دارد و عواملی مانندکاهش توقفات 
غیر برنامه ای حاصل از عدم جذب چدن یا بعضاً نوسان کیفی و 

کمی در مواد اولیه در افزایش تولید بسیار موثر است. نکته مهم 
دیگر تقویت انگیزه کارکنان در راستای تلاش و کوشش بیشتر 
است که از جمله مهمترین عوامل افزایش راندمان کارکنان در این 

بخش به شمار می رود.  
محســن اسدی سرپرست کوره بلند شماره ۳ نیز گفت: تولید 
شــش ماهه اول سال 1401 کوره بلند شــماره سه به میزان 
6/6۳4464تن بود که نسبت به مدت مشابه سال 1400 افزایش 
10 درصدی در تولید داشــته است . علاوه بر افزایش در تولید، 
مصرف کک خشک به ازاء یک تن چدن در شش ماهه اول سال 
1401 ، نسبت به مدت مشابه سال قبل ۷ درصد کاهش داشته 
است. همچنین در شش ماهه اول سال 1401 تعداد سوختگی 
فورم های دمشی 18 عدد بوده است،که نسبت به مشابه سال 

قبل با کاهش 56 درصدی همراه بوده است.  
وی افزود: با توجه به کمبود کک تولیدی در شــش ماهه اول 
سال جاری به طور میانگین 10kg/THM کک ریزه استفاده 
شد در صورتی که استفاده از این ماده معدنی در مدت مشابه سال 

قبل صفر بوده است.

آگهی فقدان سند مالكيت
آقــای محســن باقريــان مرزونــی بــا ارئــه ۲ بــرگ استشــهاديه المثنــی 
کــه در دفترخانــه ۲۷ بابــل تصديــق امضــاء شــده و طــی درخواســت 
ــای  ــورخ 1401/0۷/۲۷ تقاض ــماره 1401۲1۷100040۲1۸۳۸ م ش
صــدور ســند المثنــی ششــدانگ پــاک 41۶ فرعــی از 4۸۶۳ - اصلــی 
بخــش در غــرب ثبــت بابــل که ذيــل دفتــر ۶۵۷ و صفحــه۳1۳ و ثبت 
۶۶۹41 بــه نــام ايشــان ثبــت و ســند صــادر و تســلیم گرديــد در اثــر 
جابجايــی مفقــود شــده را نمــوده انــد در اجــرای مــاده 1۲0-اصاحــی 
آئیــن نامــه قانــون ثبــت و تبصــره هــای ذيــل آن اعــام مقتضی اســت 
چنانچــه ســند مالکیــت مذکــور هــر عنــوان بــه آن دفترخانــه ارائــه 
گــردد از انجــام هرگونــه اقــدام خــودداری و لاشــه ســند را از آورنــده 

اخــذ و بــه ايــن اداره ارائــه نمايیــد./ م الــف: 1400۹۸۵
شماره سريال مفقودی ۷۷0۲۸۹ ب ۹0 می باشد. 

رونوشت به ستاد اجرايی فرمان امام)ره( جهت استحضار 
تاريخ انتشار: 1401/0۸/10 

سيد مهدی حسينی کریمی
 ریيس اداره ثبت اسناد و املاک بابل  8951

) آگهی رای هيات قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتی 
اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی (

ــات تعییــن تکلیــف مســتقر در ثبــت اســناد و امــاک شهرســتان  ــر آراء صــادره هی براب
ســنندج تصرفــات مالکانــه بامعــارض متقاضیــان ذيــل تايیــد گرديــده لــذا بديــن وســیله 
ــه  ــوم در روزنام ــاع عم ــت اط ــه 1۵ روز جه ــه فاصل ــت ب ــاک در دو نوب ــخصات ام مش
کثیرالانتشــار و محلــی آگهــی مــی گــردد. در صورتــی کــه اشــخاص نســبت بــه صــدور 
ســند مالکیــت متقاضیــان اعتراضــی داشــته باشــند مــی تواننــد از تاريــخ انتشــار اولیــن 
ــود را  ــراض خ ــاه اعت ــدت دو م ــا م ــل ت ــاق در مح ــخ الص ــتاها از تاري ــی و در روس آگه
ــخ  ــاه از تاري ــک م ــس از اخــذ رســید ظــرف مــدت ي ــد و پ ــن اداره تســلیم نماين ــه اي ب
ــی  ــوده و گواه ــم نم ــی تقدي ــع قضاي ــه مرج ــود را ب ــت خ ــراض دادخواس ــلیم اعت تس
اخــذ و تحويــل اداره ثبــت نماينــد. بديهــی اســت در صــورت انقضــای مــدت مذکــور و 
عــدم وصــول اعتــراض ســند مالکیــت طبــق مقــررات صــادر خواهــد شــد. صــدور ســند 

ــه دادگاه نیســت. ــه متضــرر ب ــع مراجع ــت مان مالکی
بخش 11 :

1- ششــدانگ يــک قطعــه زمیــن مزروعــی بــه نــام آقــای اســداله فرزيــن فرزنــد عبدالــه  شــماره 
شناســنامه 4 صــادره مريــوان کــد ملــی ۳۸۲1۲۸4۵11  تحــت پــاک ۳۵4  فرعــی از 4۸ اصلی 
بخــش 11 کاتــرزان  بــه مســاحت ۹۲۶۷/40  متــر مربــع کــه از نســق آقــای ســلیمان محمدی  

بــه آدرس ســنندج روســتای برقــرو زمیــن مشــهور بــه اختــه خان
تاريخ انتشار نوبت اول : 1401/0۸/10

تاريخ انتشار نوبت دوم : 1401/0۸/۲۵ 
رئيس ثبت منطقه یک سنندج – بهنام قباد8956

م الف / ۲1۷۸

کدام الگوی  مسکن؟
ادامه از صفحه یک

این آمار به معنای آن اســت کــه از هر یک میلیون تومان 
هزینه یک خانواده در کشور، ۳60 هزار تومان مرتبط با هزینه 
تامین سرپناه است و طبیعتا رشد سهم بخش مسکن در هزینه 
خانواده به بهای کاهش ســهم سایر هزینه ها صورت گرفته 
 و در کل باعــث کاهش رفاه خانوار و افزایش فشــار بر آن ها 

شده است.
با توجه به مسئله ایجاد شده، حل این مشکل نیازمند مداخله  
هدفمند دولت و تســهیل گری در بازار مسکن است. یکی از 
مشکلات تامین مسکن که مختص به کشور ما هم نیست، 
مسئله تامین مالی مسکن است اســت.از آن جایی که تهیه  
مسکن نیازمند پرداخت مبلغ بالا و یک جا در ابتدای امر است، 
بسیاری از افراد امکان تامین چنین مبلغی را ندارند. به همین 

دلیل بسیار از دهک های درآمدی تنها با استفاده از تسهیلات 
هست که می توانند صاحب مسکن شوند.

رمز کشورهای موفق در زمینه ساخت و تامین مسکن طی 
یک دوره زمانی طولانی، استفاده از سه مولفه شامل »قوانین 
ضمانت دار برای تعیین مسولیت های مشخص بازیگردانان و 
بازیگران بخش مسکن«، »منابع مالی چندوجهی« و همچنین 

»معین بودن تامین کنندگان منابع« بوده است.
دولت ها در کشــورهای صنعتــی از قرن نوزدهم، ســراغ 
مســکن اجتماعی رفتند و تاکنون نیز این نوع برنامه تامین 
مسکن، با تغییراتی نسبت به گذشــته، کماکان در حال اجرا 
و اســتفاده است. در کشورهای مورد بررسی، سبک و الگوی 
موفق دولت ها برای ایجاد حق دسترســی به مســکن از دو 
کانال »کاهش هزینه تمام شده مسکن با ابزارهای وام، یارانه 

تسهیلات و معافیت های مالیاتی« و »پرداخت مقرری و کمک 
مالی به خانوارهای مخاطب مسکن-اجتماعی« راهبری شده 
است. در کشورهای صنعتی و در حال توسعه، دولت برای تامین 
مسکن مردم، الزاما ساخت و ساز را در اولویت خود ندارد بلکه 
حمایت مالی از سمت تقاضا و گونه های دیگر تامین مسکن، در 

دستور کار دولت ها قرار می گیرد. 
در این کشــورها، مسکن اجتماعی بعد از جنگ جهانی اول 
و برای پاســخ به تقاضای مســکن تعریف و اجرایی شد اما 
واگذاری مسوولیت آن به بخش خصوصی و در تعارض قرار 
گرفتن اهداف مسکن اجتماعی با منفعت طلبی بخش خصوصی، 
مشکلاتی را در مســیر اجرا رقم زد. با این حال بعد از جنگ 
جهانی دوم، سیاســت »رفاه اجتماعی« جایگزین »مسکن 

اجتماعی« شد و ادامه پیدا کرد.

در ایران حدود 60 هزار هکتار بافت فرسوده در سراسر کشور 
وجود دارد که باید ظرف 10 سال آینده حدود ۳ میلیون واحد 
مسکونی جدید از طریق نوسازی در این بافت، ساخته شود. با 
این حال، مقایسه نحوه نوسازی بافت فرسوده در ایران با کشور 
موفقی همچون چین که توانســته در شهرهای بزرگ خود، 
نوسازی انجام دهد، مشخص می کند شکل کنونی نوسازی 
در ایران چون بر محور انفرادی ســازی و تک  پلاکی هدایت 
می شود، از منافع و مزایای تخریب محله ای و منطقه ای که در 

چین به کار گرفته شده، محروم است. 
در چین با اســتفاده از یک طرح جامع در آزادسازی زمین و 
بهره برداری حداکثری از فضا و ارتفاع، از روش »تخریب کامل 
خانه های قدیمی و فرسوده و ساخت برج های بلندمرتبه« برای 
نوسازی بهره گرفته می شــود. این سبک نوسازی در پکن، 

شانگهای و برخی دیگر از شهرهای چین اجرایی شده و سه 
مزیت برای اقتصاد مسکن این کشور داشته است. 

اول اینکه، نسبت خانه های نوسازی شده اضافی به خانه های 
نوسازی شده تحت مالکیت مالکان خانه های تخریبی، در این 
روش افزایش پیدا می کند و منافع مالی حاصل از ســاخت و 
فروش این خانه ها، انگیزه ســرمایه گذاری و نوسازی را برای 

سازنده ها و مالکان افزایش می دهد. 
دومین مزیت، اسکان حداقل ۳0 درصد از مالکان خانه های 
قدیمی در مناطق نوسازی شــده است که این موضوع مانع 
از بین رفتن بافت اجتماعی شــهر می شــود. مزیت سوم نیز 
تامین سرانه های خدماتی به واسطه افزایش جمعیت در بافت 
 فرسوده نوسازی شــده، از طریق آزادسازی عرصه های انبوه

 است.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی خراســان جنوبی با اشاره به 
اینکه برداشت پنبه از مزارع خراسان جنوبی آغاز است، گفت: 
پیش بینی می شود برداشت این محصول در استان ۱۲ درصد 

افزایش یابد.
اگر نام این محصول ارزشمند را طلای سفید بگذاریم اغراق نکرده ایم. وقتی 
پنبه خراسان جنوبی محل کسب درآمد و رزق و روزی بیش از 4 هزار پنبه کار را 
فراهم کرده و رتبه ششم تولید این محصول را به خود اختصاص داده ایم بی شک 
در حکم طلا برای استان کویری خراسان جنوبی محسوب می شود.علاوه بر پنبه 
مله که یکی از محصولات خاص و ویژه خراسان جنوبی و شهرستان خوسف 
است. پنبه سفید نیز در بسیاری از شهرهای خراسان جنوبی چون بشرویه تولید 
می شود و بی شک نقش مهمی نیز در فرایند تولید پوشاک سالم و طبیعی ایفا 

می کند.
مهدی جعفری رئیس سازمان جهاد کشاورزی خراسان جنوبی در گفت و گو با 
خبرنگار بازار اظهار کرد: یکی از محصولات مزیت دار خراسان جنوبی پنبه است 

که محل درآمد بسیاری از کشاورزان خراسان جنوبی محسوب می شود.
پیش بینی برداشت ۱8 هزار تن پنبه

رئیس سازمان جهاد کشاورزی خراسان جنوبی با بیان اینکه پیش بینی می شود 
که در ســال جاری حدود 18 هزار تن پنبه در استان تولید شود، بیان کرد: این 
میزان تولید در مقایسه با سال قبل افزایش افزایش 12 درصدی را نشان می دهد.

جعفری گفت: امســال در خراسان جنوبی هفت هزار و 115 هکتار سطح زیر 
کشت پنبه است که در این زمینه نیز در مقایسه با سال گذشته 11 درصد افزایش 
داشته ایم.وی با اشاره به اینکه شهرستان بشرویه با سه هزار و 500 هکتار بیشتر 
سطح زیر کشت پنبه را به خود اختصاص داده است، اظهار کرد: بعد از بشرویه 
شهرستان سرایان با هزار و 400 هکتار، قاین با 800 هکتار بیشترین سطح زیر 
کشت ومیزان تولید پنبه در خراسان جنوبی را دارند.رئیس سازمان جهاد کشاورزی 
خراســان جنوبی گفت: در شهرستان های نهبندان و بشرویه برداشت پنبه به 

صورت مکانیزه توسط 10 دستگاه کمباین انجام می شود.
برداشت پنبه تا بهمن ادامه دارد

جعفری با تأکید بر اینکه برداشت پنیه به صورت دستی از 20 مهر در خراسان 
جنوبی آغاز شده است، گفت: برداشت پنبه تا بهمن ماه ادامه خواهد داشت.

وی یادآور شد: سال گذشته 15 هزار و ۷۷۹ تن پنبه در خراسان جنوبی تولید شده 
است که رقم بسیار خوبی محسوب می شود.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی خراسان جنوبی درباره فرآوری و صنایع مرتبط با 
محصول پنبه گفت: در حال حاضر هفت کارخانه پنبه پاک کنی در استان فعالیت 

دارند که سه کارخانه در بشرویه و سرایان است.
جعفری با بیان اینکه از محصول خروجی کارخانه های پنبه پاک کنی خراسان 
جنوبی بیش از 10 هزار تن به اســتان هایی چون قم و خراسان رضوی ارسال 

می شود، بیان کرد: در استان ما 4 هزار و ۹25 نفر بهره بردار پنبه وجود دارد.

با توجه به اینکه اکنون فصل برداشــت کیوی از باغات شمال 
کشور اســت، امیدواریم از طرف مقامات هندی نیز برای رفع 
محدودیت های موجــود در واردات این محصول، تدابیر عاجل 

اندیشیده شود.
به گزارش بازار، محمدجواد عسگری رئیس کمیسون کشاورزی، آب، منابع 
طبیعی مجلس شورای اسلامی با »گدام دارمندرا« سفیر هند در تهران دیدار و 
گفتگو کرد. عسگری در ابتدای این دیدار با اشاره به نقش و جایگاه نمایندگان 
مجالس دو کشور در زمینه تسهیل و تسریع همکاری های فیمابین و توسعه 
مناسبات پارلمانی ایران و هند گفت: تبادل تجربیات نمایندگان 2 کشور در قالب 
رفت و آمد هیأت های پارلمانی و کمیسیون های تخصصی، در زمینه خلق ایده 

و ابتکارات جدید و ارتقاء روابط در ابعاد سیاسی و اقتصادی کمک خواهد کرد.
وی در ادامه با تأکید بر ظرفیت های فراوان دو کشور در حوزه های صنعت، 
معدن و کشــاورزی، افزود: تأثیرگذاری جمهوری اســلامی ایران در بخش 
کشاورزی بر هیچ کشوری در منطقه پوشیده نیست و ما در این راستا از ارتقاء 

سطح همکاری ها با هند حمایت می کنیم.
عسگری با اشاره به ظرفیت های متعدد پژوهشی و تحقیقاتی کشورمان در 
حوزه امنیت غذایی، از آمادگی جمهوری اسلامی ایران برای اعزام نیروی انسانی 

متخصص در مقاطع مختلف تحصیلی به کشور هند خبر داد.رئیس کمیسون 
کشاورزی، آب و منابع طبیعی، با بیان اینکه محصولات کشاورزی با رعایت 
دوره کارنس و ارگانیک تولید می شود، بیان کرد: کشورهای همسایه ما علاقمند 
به مصرف این قبیل کالاها هستند و این محصولات با نظارت کامل، تولید و 
به هند صادر می شود. وی در پایان با اشاره به اینکه ازسوی جمهوری اسلامی 
ایران تمام تمهیدات لازم برای ازسرگیری صادرات کیوی مزارع شمال کشور به 
هند در نظر گرفته شده است، گفت: با توجه به اینکه هم اکنون فصل برداشت 
کیوی از باغات شمال کشور است، امیدواریم از طرف مقامات هندی نیز برای 
رفع محدودیت های موجود در واردات این محصول، تدابیر عاجل اندیشیده شود.

 امیدواریم شاهد رفع موانع 
و ازسرگیری صادرات کیوی به هند باشیم

گدام دارمندرا در این دیدار با اشاره به مناسبات مثبت و رو به رشد دو کشور، 
بر تقویت و تحکیم همکاری های فی مابین در زمینه های مختلف از جمله 

سیاسی، اقتصادی، پارلمانی و به ویژه کشاورزی، تأکید کرد.
وی در ادامه این دیدار ضمن تشریح برخی مشکلات در روند صادرات کیوی 
به کشورش گفت: امیدواریم با نگاه مثبت مسئولین ذیربط دو کشور، شاهد رفع 

موانع و ازسرگیری صادرات کیوی به هند باشیم.

آغاز برداشت طلای سفید از مزارع خراسان جنوبی
تولید پنبه 12 درصد افزایش یافت

 تمهیدات لازم برای ازسرگیری صادرات کیوی 
به هند در نظر گرفته شده است

رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس:


